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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 18. května 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, doc. Hubálovský, dr. Musílek, Ing. 

Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Svoboda, dr. Cimler, dr. Mysliv-

cová Fučíková  

Hosté: Prof. Krejcar, Ing. Klicnar,  

Omluveni: 

 

Doc.  Bogusch, Ing. Mourková, Sl. Skoupilová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana. Přivítal pana prorektora prof. Krejcara a 

pana kvestora Ing. Klicnara. Dále přivítal Bc. Šrůtkovou, které předal slovo, tato přítomné se-

známila s analýzou výsledků šetření problematiky rovnosti odměňování na FF za pomoci 

nástroje LOGIB.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. 

dvouměsíční pobyt – trvá 

2. Zpracovat výroční zprávu PřF UHK – splněno  

 

Pan děkan sdělil, že v rámci platných mezifakultních dohod je rozpočet v souladu s těmito do-

hodami, proto doporučuje tento rozpočet podpořit.  Sdělil, že rozpočet včetně všech položek 

není klesající proti loňskému roku, rozpočet přítomným promítl a následně jej podrobně oko-

mentoval. Poté předal slovo panu kvestorovi, který se k rozpočtu také vyjádřil.  Následně 

proběhla rozsáhlá diskuse.  
 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž  

• Finanční prostředky na stipendia pro doktorandy, kteří si kvůli covidu prodloužili studium, 

budou alokovány na základě dat ze SIMS.  

• Na příštím kolegiu rektora bude znovu otevřena otázka zacházení se sociálním fondem na 

fakultách a rektorátu.  
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• Právní oddělení připraví stanovisko, zda je možné za úkony spojenými se studiem vybírat 

finanční prostředky. Je třeba vždy zohlednit konkrétní úkon, který by měl být zpoplatněn. 

K tomuto tématu proběhne schůzka s proděkany pro studium, na níž by se měl dohodnout 

jednotný postup napříč UHK. 

• Probíhá příprava evaluací kurzů CŽV. 

• Proběhlo 1. kolo hodnotitelů IEP, dr. Springerová poděkovala všem, kteří se účastnili. 

• Dne 19. 5. proběhne online formou webinář, na němž bude představena etická infrastruk-

tura UHK a její procesy, bude zveřejněn na webu o CŽV, sociálních sítích a webu UHK. 

• Proběhlo jednání se zástupcem Parku 360 o možné spolupráci v oblastech kreativního 

průmyslu, udržitelných projektů, výroby hnojiv, egamingu, solárních zdrojů atd. 

• Bylo podáno 6 projektů NAKI MK – 3 za FF, 2 za PdF a 1 za FIM. 

• Byla vyhlášena 4. veřejná soutěž na podporu aplikovaného výzkumu Experimentálního 

vývoje a inovací v oblasti dopravy – Doprava 2020+ TA ČR. Lhůta pro podání žádostí je do 

1. 6. 2022. 

• Byla vyhlášena první veřejná soutěž ve výzkumu, experimentálním vývoji a inovacích pro-

gramu Otevřené výzvy v bezpečnostním výzkumu 2023-2029 Ministerstva vnitra. 

Do této soutěže není možné předkládat návrhy projektů mající charakter základního vý-

zkumu.  

• Byla vyhlášena nová výzva m-ERA-NET Call 2022 TA ČR, je zaměřena na podporu projektů 

v oblasti materiálového výzkumu a inovací.  

• Prof. Krejcar předložil finální verzi DKRVO pro projednání s proděkany. 

• K problematice sankcí vůči Rusku a Bělorusku a problematice technické pomoci jsou VŠ 

vyzývány k obezřetnosti na úrovni zaměstnanců a studentů z Ruské federace a Běloruské 

republiky. Je nutno realizovat analýzu možných rizik. 

• Byla vydána směrnice kvestora – Harmonogram ubytování v akademickém roce 

2022/2023, tento stanovuje lhůty podávání přihlášek k ubytování. 

• MŠMT zatím nemůže přislíbit navýšení finančních prostředků potřebných k rekonstrukci 

budovy PdF. 

• Rekonstrukční práce bufetu na OSV by měly být dokončeny do konce srpna letošního 

roku, v září byl již měl být bufet v provozu.  

• Vývoj spisové služby – je nutno dodržovat zákonné úpravy ve vztahu ke spisové službě, 

roste tlak na elektronizaci a digitalizaci agend, je nutné propojení elektronických systémů 

na spisovou službu. 

• Zástupci fakult se shodli na zapracování varianty 50/50 ukazatele S+Z/plochy bez rekto-

rátu a spol. v oblasti dělení mzdových nákladů TPO (souhlasné stanovisko s plnou 

variantou S+Z nedala FIM). 

• Amavet v Pardubickém kraji nebyl letošní rok organizačně příliš vydařený, pro příští rok 

dojedná Mgr. Došková s dr. Medřickým lepší spolupráci.  

• Termín konání UHK plesu je stanoven na 22. 2. 2023. 

• Personální změny na propagačním oddělení – Mgr. Jančurovou nahradí Mgr. Matyáš Str-

nad, pozici PR specialisty přebírá Bc. Tereza Vaníčková. 

• Personální změny na oddělení kvality a strategie – Ing. Letochovou nahradí Ing. Křížová, 

která se bude věnovat také mentoringu. 
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• Mezi budovami Ba C dochází ke krádežím kol, dr. Springerová zjistí možnost nainstalování 

kamer. 
 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Promítl výsledky dělení „Motivační části DKRVO dle nové metodiky na UHK”, upozornil na 

potřebu dobře promyslet jaký obor FORD autoři vyplní do OBD a následně vyjádřil nespo-

kojenost s tím, že použití jen indikátoru AIS ve WOS pro FORD 1-4 a použití lepšího 

výsledku z pozice dle AIS ve WOS či SJR ve Scopus pro FORD 5 a 6 vede k nevhodnému 

navýšení financí pro humanitní fakulty. Upozorňoval vedení UHK již v loňském roce, že 

použití WOS pro FORD 1-4 a WOS+Scopus ve FORD 5-6 není vhodné, že je nutné pro 

všechny FORD užít stejný způsob měření, např. SJR ve Scopus, ale vedení UHK to odmítlo 

a teď se ten problém ukázal ve výsledcích financování fakult z DKRVO. 

• Proběhlo 2. fakultní kolo soutěže o projekty SV, výsledky byly zveřejněny formou rozhod-

nutí děkana. Nyní již probíhá financování projektů přijatých v 1. i 2. kole. 

• VR UHK, na které bude obhajovat doc. Klement proběhne v pondělí 23. 5. 2022 a VR PřF 

se koná 25. 5. 2022 od 10 hod. 
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Pro účastníky letních škol se připravují zvací dopisy, které budou formulovány i pro pří-

pady s nutností získání víz. Schůzka s organizátory letních škol se uskuteční 24. 5. 2022. 

• Erasmus – finance z výzev 2020-2021 jsou vyčerpány, v letních měsících budou výjezdy 

financovány z PPSŘ, finance z výzvy na další ak. rok budou známy pravděpodobně v prů-

běhu července. 

• V přípravě se nachází Memorandum of Understanding s Tchai-wanskou National Uni-

versity of Kaohsiung, jejíž zástupci navštívili PřF v dubnu. Byla již podepsaná průvodka 

smlouvy a odeslána na rektorát.  

• P. prorektorka vyžádala doplnění některých kritérií pro partnerské univerzity PřF v rámci 

výběru strategických partnerů, které budou v rámci referátu zahraničí doplněny. 

 

 K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Situace na studijním oddělení není příznivá, neboť pí. Čejková je stále v pracovní neschop-

nosti, příležitostně poskytuje Ing. Mourkové konzultace po telefonu. Vypsali jsme 

výběrové řízení na pracovníka SO, momentálně probíhá výběr vhodného kandidáta. Dnes 

se Ing. Mourková účastní školení správního řádu v souvislosti s VŠ. 

• V pátek 27. 5. proběhne konference s názvem Ani jeden matematický talent nazmar, do-

polední program - přednášky J. Zhoufa a K. Janečka - je zpřístupněn pro širokou veřejnost. 

Další program konference je již jen pro registrované účastníky. 

• Dnes pro PdF a zítra pro PřF a FF se uskuteční jednání se zástupci MŠMT, kdy tématem  

tohoto jednání je představa radikálních změn v přípravě učitelů. 

• Zpráva o evaluaci – hodnocení ZS z hlediska četnosti komentářů mírně převyšuje minulý 

ZS. Výsledky jsou poměrně srovnatelné.  Současné evaluace se řídí nastavením schvále-

ným na RVH, tato doporučila a správci IS STAG nastavili, aby se i nadále zveřejňovaly 

všechny podepsané komentáře a nově také anonymní komentáře, na které někdo reago-

val. Dr. Musílek doporučuje, aby na komentáře reagovali pouze vyučující a garanti 

studijních programů, nejlépe po vzájemné dohodě.  
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• Poslední semestr studia je u některých studijních programů akreditován se zkrácením vý-

uky na 8 týdnů, u některých studijních programů je ponecháno 13 týdnů výuky. Katedry 

schválily nastavení a výsledná přehledná tabulka byla předána studijnímu oddělení k za-

pracování do harmonogramu akademického roku 2022-2023. 

• U Bc. sdružených SP MAIOR-minor „… se zaměřením na vzdělávání“ jednotně nastaveno 

na 8 týdnů. Výuka bude ve sdružených SP na našich katedrách probíhat vždy 8 týdnů - dle 

schválených akreditací, bez ohledu na to, zda se jedná o MAIOR či o minor (a to i pro 

studenty PdF, nebo FF). 
• U NMgr. pevných učitelských kombinací FY-MA, CH-BI, IN-FY, IN-MA a MA-CH jednotně nastaveno 

na 13 týdnů - dle schválených akreditací. 

 

 K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Podařilo se nám připravit DD smlouvy o spolupráci při uskutečňování bakalářského studij-

ního programu Chemie se zaměřením na vzdělávání s PrF Univerzity Konštantína Filosofa 

v Nitře a dále pak DD smlouvy o spolupráci při uskutečňování bakalářského studijního pro-

gramu Biologie a ekologie s PrF Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košicích. Dne 25. 5. 

budou předloženy Vědecké radě PřF, 8. 6. pak Akademickému senátu PřF. Smlouva s UKF 

byla zaslána k projednání a schválení na PdF. Na konci června budou obě smlouvy projed-

nány v RVH. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Na minulém kolegiu v dubnu informoval pan kvestor o aktuálním stavu rozpočtu, PřF v ko-

nečných volných zdrojích meziročně klesala o 3,1 mil. Kč. Podařilo se nám, po akceptaci 

našich připomínek k ukazatelům kvality a nalezení kompromisu při hrazení nákladů na 

TPO, tento pokles snížit na 1,3 mil. Kč. V DKRVO naopak naše fakulta meziročně roste o 1,3 

mil. Kč. Dnes proběhne zasedání AS UHK, kde bude tato kompromisní verze rozpočtu 

předmětem jednání. V případě schválení bude návrh rozpočtu PřF projednáván na zase-

dání AS PřF dne 8. 6. 2022. 

  

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Byla vyhlášena 6. výzva programu TREND - aplikovaný výzkum ve spolupráci s podniky, 

příjem žádostí končí 16. 6., zatím připravujeme 1 projekt.  

• Do 8. 6. je otevřena výzva v rámci programu bezpečnostního výzkumu Ministerstva vnitra. 

• V červnu by měla být vyhlášena výzva OP JAK „špičkový výzkum“, pan děkan doporučuje 

najít silného partnera a podat společně. 

• Zatím nemáme zpětnou vazbu z MŠMT ohledně projektů podaných v rámci výzvy NPO. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Dr. Myslivcová se obrátila na dr. Musílka s řešením situace jednoho předmětu, kdy u nás 

je povinný a na PdF povinně volitelný. Navrhuje předmět sjednotit, neboť pak mají stu-

denti problémy, pokud jej nesplní.  S tím souvisí hlášení počtu studentů na kolejích, kdy 

tito mají nastoupit týden před začátkem semestru. 

• Prof. Musílek vyjádřil nespokojenost s úklidem na budově S, doporučuje vše psát přes sys-

tém závad. 

• Dr. Studnička pozval přítomné na zasedání akademického senátu dne 8. 6. 2022.  
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• Doc. Kříž sdělil, že minulý týden proběhla na naší fakultě olympiáda EOES, vyjádřil velkou 

pochvalu všem, kteří se podíleli na spolupráci, jmenovitě poděkoval Bc. Magdaleně Herr-

mannové a Dr. Myslivcové Fučíkové, které připravovaly a zajištovaly chod na budově, také 

Ing. Monice Polívkové za organizační záležitosti.  

• Příští kolegium se bude konat 22. 6. cca od 10 h, zakončíme posezením na terase. 

 

 

 

 

Úkoly:  

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt – doporučuje se vyjíždět přes prázdniny (červenec srpen) 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 
   
 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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